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公司简介 Company Profile 

信诚品质顾问(香港)有限公司(如下简称 QQC)提供一系列产品检验和工厂审核服务。从前期的工厂评估/生产初期/生

产中期/尾期整体检验/最终货柜装载。我们分配专业的检验员/审核员来控制客户产品的状态和质量水平及工厂情况，在

24 小时内发送完整且具有价值意义的详细报告。 

    Qusure Quality Consultant (Hong Kong) Co., Limited (referred to as QQC) offers a complete range of product 

inspection and factory audit services. Factory audit before order placing and product inspection from early production 

check to final container loading. We allocate specialized and qualified inspectors/auditors to control the status and 

quality level of your products/factory conditions and send you a complete and valuable illustrated report within 24 

hours. 

我们的技术团队由大学毕业并具有不少于 5 年质量控制/工厂审核经验的专员组成。 每个检验员/审核员专长于某一

类范围产品检验或工厂审核。所有检验员遵循使用 ISO 2859 标准的 AQL 表格执行检验并遵守公司的行为准则。我们内

部政策保证一手信息的准确性和完整性。 

    Our technical team consists of experts with a minimum of 5 years experience in quality control/factory audit in 

university degree. Every inspector/auditor is specialized in a certain category of product inspection/factory audit. All 

inspections are conducted following ISO 2859 standards for AQL tables use and all inspectors/auditors follow company 

code of conduct during service. Our internal policies guarantee first-hand information veracity and integrity. 

   QQC 总部设在香港和分公司设在深圳。我们有 70 多个检验员/审核员服务网络覆盖整个亚洲大陆，我们的团队拥有高

水平的质量控制和工厂制造背景 — 专注于为买家提供高效专业的解决方案。 

    QQC is a company headquartered in Hong Kong and branch office in Shenzhen. Our network of 70+ 

inspectors/auditors covers the whole Asian continent, with a strong quality control sense and manufacturing 

background — our team is exclusively focused on providing buyers with specialized, dedicated and efficient 

professional solutions. 

 

我们的使命 Our Mission 

    我们的使命是通过帮助客户在他们的核心业务中取得更好的成绩来获得客户的充分满意和尊重。我们提供评估和解

决方案以最全面的方式高效地满足客户的需求。 

    Our mission is to gain full satisfaction and respect from our clients by helping them to get better in their core 

business. With proximity and efficiency at heart to provide evaluation and solutions that suit our client's needs in the 

most comprehensive way. 

 

我们的价值 Our Values 

    洲际贸易的信任、多元化和地方诚信这些都是我们组织的主要价值。我们还致力于通过创新的社会和环境问责促进

更可持续的未来。 

    Bringing trust to intercontinental trade, embrace diversity and place integrity above all are the main values of our 

organization. We also aim at contributing to a more sustainable future through innovative approach of social and 

environmental accountability. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

我们的检验员/审核员具备相关培训和资质。我们可以提供下列产品类型的检验服务及相关工厂审核服务: 

Our inspectors/auditors are qualified with relevant training and qualifications. We are able to provide inspection 

services for the following categories of product and all kind of factory audit services: 

- 杂货/杂物: 玩具、化妆品、餐具、厨具、工具、文具、陶瓷、工艺品、礼品、家庭用品、车上配件、 

  体育用品、圣诞及节日礼品，家具等； 

  Hard goods/Sundries: Toys, Cosmetic, Cookware, Kitchenware, Tools, Stationery, Ceramic, Craftwork, Gift,  

Homeware, Car accessories, Sporting products, Christmas and Festival items, Furniture, etc; 

- 服装/纺织：服装/服饰/衬衫/运动套装、面料、袜子、鞋、纺织品、包、背包、箱包、家纺、床上用 

品等； 

Garment/Textiles: Garments/Apparel/Shirt/Sport suit, Fabrics, Socks, Shoes, Textiles, Bags, Backpack,    

Suitcase, Home textile, Bedding products, etc; 

- 电子/电器: 电动车、家用电器、搅拌机、烤面包机、水壶、制造机、炊具、加热器、照明，园艺工 

 具，音频和视频(电视，数字视频光盘)等； 

Electrical and Electronic Product: Electrical vehicles, Household electrical appliances, Mixer, Toaster, Kettle,  

Maker, Cooker, Heater, Lighting, Garden tools, Audio &Videos (TV, DVD), etc; 

- 社会责任审核/监管链认证; 

Social Accountability Audit/CoC Audit; 

- 质量管理体系审核/技术审核; 

Quality System/Technical Audit; 

- 其他指定审核, 等. 

Other Specified Audit，etc. 

      

     

服务行业 Service Industries 



 

 

  

服务地区 Service Network 

具有领先消费者专业技术和经验，QQC 赢得了广大客户的赞誉和信赖，成为首选的服务提供商。我们的服务网络

遍及中国及亚洲各地。 

    With leading expertise in consumer technology and experience, QQC has won wide acclaim and trust from customers to 

become a preferred service provider. We have service network all over China and Asia counties. 

QQC 提供服务地区包括中国主要城市如：珠三角(深圳/东莞/惠州/广州/佛山/中山/珠海/江门); 长三角(上海/苏州/杭

州/宁波/台州/温州); 茂名，湛江，阳江，清远，肇庆，云浮，河源，梅州，汕头，潮州，揭阳，金华，永康， 厦门，

泉州，福州，青岛，威海，临沂，淄博，济南，天津，北京，广西(桂林)，湖南(长沙/衡阳)，湖北(武汉)，重庆，江西(南

昌)，安徽(合肥)，河南(郑州)，香港，澳门，及大部分亚太地区包括：台湾, 泰国, 印度, 越南, 巴基斯坦, 孟加拉, 缅

甸, 柬埔寨, 印度尼西亚, 马来西亚, 菲律宾等。 

    QQC provide service areas in most of China cities which including: Pearl River Delta(Shenzhen/ Dongguan/Huizhou 

/Guangzhou/Foshan/Zhongshan /Zhuhai/Jiangmen); Yangtze River Delta(Shanghai/Suzhou/Hangzhou/NingBo/Taizhou/ 

Wenzhou); Zhanjiang, Maoming, Yangjiang，Qingyuan, Zhaoqing, Yunfu, Heyuan, Meizhou, Shantou, Chaozhou, Jieyang, 

Jinhua, Yongkang, Xiamen, Quanzhou, Fuzhou, Qingdao, Weihai, Linyi, Zibo, Jinan, Tianjin, Beijing, Guangxi(Guilin), 

Hunan(Changsha/Hengyang), Hubei (Wuhan), Chongqing, Jiangxi(Nanchang), Anhui(Hefei), Henan(Zhengzhou), Hong 

Kong&Macao, etc. and most of Asia-Pacific Zone which including: Taiwan, Thailand, India, Vietnam, Pakistan, 

Bangladesh, Burma, Cambodia, Indonesia, Malaysia, Philippines, etc. 

 

 



 

 

 

我们优势 Our Advantage 

• 具有竞争力的价格和符合高资格的员工 

  Competitive price with same high qualified staffs 

 

• 提前一个工作日预约 

One working day in advance booking 

 

• 对于紧急情况可在同一天出具检验结果 

Same day inspection result for urgent case 

• 覆盖亚洲地区的检验服务网络 

Asia area inspection service network 

• 灵活定制服务 

Flexible & tailor made service 

• 一站式服务提供包括检验和审核服务，按需要提供测试服务

(与伙伴公司合作) 

One-stop service provides inspection and audit services, and 

provides testing services as required(work with partner) 

 

 



 

 

服务范围  Service Scope 

 

 

QQC 的目标是让产品减少或消除接受次品进口风险和让工厂达到或超出

客户要求。我们是客户的眼睛和耳朵，帮助客户监督供应商正确履行采购

订单和确保评估的产品符合所有特殊要求，以及监督制造商按照客户要求

并遵守当地相关法规并能承担起相应的社会责任。 

QQC aims to reduce or eliminate as many of the importing risks for accepting 

defective merchandise and help factory to meet or exceed customer 

requirements. We are your eyes & ears in your supplier to monitor correct 

fulfillment of the purchase orders and assure the merchandise evaluated meets 

all specific requirements, to supervise the manufacturers according to the 

customer requirements and comply with the relevant local laws and 

regulations, and can undertake corresponding social responsibilities. 

 

•  结构检查 Construction Check (CC) 

•  生产初期检验 Initial Production Inspection (IPI) 

•  产品监造/在线检验 Production Monitoring/In-Line Inspection (PM) 

•  生产中期检验 During Production Inspection (DPI) 

•  终期/装运前检验 Final Random/Pre-Shipment Inspection (FRI/PSI) 

•  产品抽样 Product Sampling Pick Up (PSP) 

•  集装箱监装 Loading Supervision (LS) 

•  其他指定检验(100% 全检，特殊要求/功能检查等等)  

Other Specified Inspection(100% check, special function check, etc.) 

•  社会责任审核/监管链认证 Social Accountability Audit/CoC Audit 

•  职业健康安全体系审核 Occupational Health and Safety Audit 

•  环境体系审核 Environment Audit 

•  C-TPAT 反恐体系审核 C-TPAT Audit 

•  质量管理体系审核/技术审核 Quality System/Technical Audit 

•  Sedex 会员道德贸易审核(仅对 Sedex 会员的客户)  

Sedex Audit (for Sedex member client) 

•  其他指定审核 Other Specified Audit 

 



 

 

 

 

检验标准(可接受质量标准) Inspection standard(AQL) 

 

   

 

Key Customers or partner:  
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